
Sida 1 av 4  2023-04-12 

Protokoll Styrelsemöte den 10 april 2023 

 

Plats: Roskildegatan 4A 

Tid: 11.00 – 13.30 
 
 

1. Mötet öppnas av ordförande Mikael Alexandersson. Närvarande var 

Mikael Alexandersson, Iambe Liffner, Britt Lindén, Timmy Erita, Tove 

Alsén. Som sekreterare utsåg Timmy Erita i frånvaron av ordinarie 

sekreterare. 

2. Dagordningen fastställdes. 

3. Föregående protokoll från årsmötet 12 mars 2023 är ej ännu signerat, 

men aktuella punkter som togs upp då, är tillagda på dagens agenda. 

Ordförande tillser att årsmötesprotokollet blir signerat. 

4. Styrelsens roller fastställdes enligt nedan. Vice ordförande är vakant i 

nuläget. 

Mikael Alexandersson- Ordförande (fastställd på årsmöte) 

Vakant- Vice Ordförande 

Britt Lindén- Kassaförvaltare 

Lars Rahm- Ledamot, Sekreterare (frånvarande) 

Tove Alsén- Ledamot, ansvarig för sociala media   

Timmy Erita- Ledamot, materialansvarig 

Iambe Liffner- Suppleant 

Daniel Westerling- Suppleant (frånvarande) 

5. Föreningens eventuella intresse att arrangera en workshop på 

Kulturdagarna på biblioteket 26-27 Maj diskuteras, men information 

om tider och exakt vad det innebär saknas, Mikael kollar upp det med 

Carin Ingmarsson. 

6. Medlemsregister är uppdaterat, men är fortfarande delvis 

ofullständigt. 
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a. Uppgifter saknas fortfarande för flera medlemmar. 

b. Föreningen har 18 st nycklar uttagna enligt uppgift, Britt 

säkerställer detta i samband med att ytterligare 2 nycklar tas ut 

(totalt 20 st). Beslut togs att styrelsemedlemmar samt 

cirkelledare har behov av nyckel och ej ska betala nyckelavgift. 

7.  Britt Linden redovisar föreningen ekonomi. 

a. Överlämning från Åsa Danielsson, f.d. ordförande avseende 

ekonomi anses vara avklarad. 

b. Föreningens ekonomi redogjordes för och man konstaterade att 

nuläget ser bra ut. 

c. Styrelsen beslutade att lokalhyra samt elräkningar skall betalas 

via autogiro. Möjligheterna att ha ett föreningskopplat swish-

konto för att göra betalningar smidigare i framtiden skall 

undersökas. 

8. Föreningen har 45 cirkeldeltagare/medlemmar. 

a. Under våren har vi 5 cirklar igång, enligt nedan: 

Måndag eftermiddag: 8 deltagare 

Måndag kväll: 8 deltagare 

Tisdag eftermiddag: 9 deltagare 

Tisdag kväll: 8 deltagare 

Onsdag kväll: 11 deltagare 

b. Man beslutar om att det ska hållas en gemensam städdag vid 

minst 1 tillfälle per år, nästa tillfälle blir innan höstterminen 

startar 2023. 

8.b.i. I nuläget sköts tvätt av handdukar av Annika Lejonclou, 

Mikael undersöker om det är ett fortsatt alternativ 

framåt. 



Sida 3 av 4  2023-04-12 

9. Tove Alsén kommer att besöka alla cirkelgrupper under våren för att 

få mer innehåll till sociala medier då det i nuläget ej finns så mycket 

material att dela. 

a. Den 7 maj 2023 kommer det att arrangeras ett gemensamt 

vårmingel för att försöka uppnå mer samverkan mellan 

studiecirklarna. 

b. I nuläget så ligger föreningens hemsida hos leverantören 

Hemsida24, men det är ett dyrt alternativ där varken kryptering 

eller e-post ingår. Styrelsen har därav beslutat att byta 

leverantör till One.com, där kryptering samt e-post ingår, 

samtidigt som vi minskar kostnaden. Bytet av hemsida-

leverantör kommer att ske under våren. 

c. Diskussion om hur upplägget för föreningskopplade e-post 

adresser ska vara, hanteras i ett senare skede när ny hemsida är 

färdig. 

10. Timmy Erita redovisade material och materiel. 

a. Överlämning från Peter Fischier, f.d. materialansvarig, är i stort 

sett klar, resterande slutförs under våren. 

b. Britt kommer att överlämna inventeringslista till Timmy. 

c. Behov av komplettering finns på diverse material. Föreningen 

har ej en sammanställd lista över leverantörer, så arbete sker 

med att hitta möjliga prisvärda alternativ. Prislista för material 

kommer att uppdateras innan vårterminens slut. 

10.c.i. Klot- Svart klot helt slut, så beslut togs av styrelsen att 

köpa in det direkt. Dålig variation på färger i inventariet 

men då vi ej har leverantörer i nuläget så skjuts inköp 

fram. 
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10.c.ii. Skinn- Nuvarande sortiment kommer att inventeras och 

kompletteras framöver. 

11. Uppdateringar i verkstaden kommer ske under året för att minska 

skaderisker, samt underlätta arbetet i verkstaden. Bl.a. kommer 

verktygstavlor att sättas upp i bra arbetshöjd för att göra utrustning 

mer lättillgänglig. 

12.  Nästa styrelsemöte planeras till den 21 maj 2023 kl. 11:00. 

13.  Tre övriga punkter tas upp. 

a. Ny skylt till föreningens ytterdörr ska på sikt införskaffas där 

kontaktuppgift till föreningen ska framgå. 

b. Medlemsbrev kommer att börja skickas ut med aktuell 

information om händelser och uppdateringar i föreningen. 

c. Eventuellt kommer en gemensam molnlagring för styrelsen att 

sättas upp, för att underlätta delning av dokument och annat 

föreningsrelaterat material, men denna fråga skall diskuteras 

ytterligare. 

14. Mötet avslutas. 

 

 

 

Ordf. Mikael Alexandersson  Tf. Sekr. Timmy Erita 


